

DBS Treasures e-Newsletter program (Jan 2021) Terms and Conditions

General Terms and Conditions

- 1. **DBS Treasures e-Newsletter program (Jan 2021)** (the "**Promotion**") is available to DBS Treasures customers of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "**Bank**") who receive the Bank's marketing communications for the Promotion ("**Customers**").
- 2. Unless otherwise specified below, the Promotion shall run from 15 January 2021 to 31 December 2021 (the "**Promotion Period**").
- 3. Customers must be a DBS Treasures customer at the time the below offers are given.
- 4. All products and services are subject to availability and on a first come first serve basis while stocks last.
- 5. The prices of all products and services published on the related webpage are for reference only. No notice will be made should there be any changes.
- 6. The Bank is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference prices in relation to the products/services published in our website (which are intended to be for reference only). Any enquiry, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in our website shall be directed to the relevant supplier. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
- 7. The Bank shall not accept any liability for any loss incurred by Customers should the participating merchants refuse to provide the offers.
- 8. The Bank and the respective merchants may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice. The Bank's and the respective merchant's decision are final.
- 9. In the event of any dispute between Customers and the respective merchant, the decision of the respective merchant shall be final.
- 10. The offers are not redeemable for cash, exchangeable or transferable, and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- 11. If the Customer becomes a non-DBS Treasures customer or if there is abuse/non-compliance by the Customer during the Promotion Period, the Customer cannot enjoy the Promotion. The Bank will not credit the reward or where the reward has been credited, the Bank may debit the value of any reward or other gifts from the Customer's account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
- 12. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.



Specific Terms and Conditions

Rooftop Republic

- 13. From 15 January 2021 until 31 March 2021, Customers can enjoy the below offers upon online purchase through Rooftop Republic's online platform (go.dbs.com/hk-tre-greenkit):-
 - Offer1: The first 100 Customers who visit the designated link set out in the relevant customer communication shall be eligible to redeem a complimentary Microgreen Planting Set (original price: HKD220) on a first-come first-served basis.
 - Offer 2: The 101st 200th Customers who visit the designated link set out in the relevant customer communication shall be eligible to purchase the Microgreen Planting Set (original price: HKD220) at the price of HKD120 on a first-come first-served basis.
- 14. Rooftop Republic's records on the position of the Customers shall be final and conclusive.
- 15. Each Customer can enjoy the above offers once only.

Owl Photo Studio

- 16. During the Promotion Period, Customers can enjoy below offer at Owl Photo Studio:-
 - Customers can enjoy 10% off for CV, ID, Portrait, Couple & Family Photo at Owl Photo Studio.
- 17. Customers are required to make appointment through the online booking platform of Owl Photo Studio (booking.owlphoto.com/city/hongkong) before enjoying the offer.
- 18. Offer is only accepted at store in Owl Photo Studio.
- 19. Extra charge will be applied for additional film.
- 20. Customers are required to present DBS Treasures ATM Card or Eminent Credit Card as identification at payment.

Yeung Woo Tong

- 21. From 15 January 2021 until 31 March 2021, Customers can enjoy the below offer:-
 - Customers can enjoy 35% off for coupons of packages purchase.
- 22. Customer shall have to fill in the order form in go.dbs.com/hk-tre-ywt and send the form to 93651552 via WhatsApp or email to info@yeungwootong.com. For delivery information, please contact the hotline 2473 5368.

Cheong-Kwan-Jang

- 23. From 15 January 2021 until 28 February 2021, Customers can enjoy the below offer upon online purchase through Cheong-Kwan-Jang's online platform(ckjhongkong.com/pages/dbscodepromotion):-
 - Customers can enjoy 25% off for purchasing of EVERYTIME, Hwang Gan Cheon, Aronia Drink, Pomegranate Stick & Innergetic Jelly at regular price with promo code: **DBSPRO25.**

Lam Kie Yuen Tea Co Ltd

- 24. From 15 January 2021 until 30 April 2021, Customers can enjoy below offer upon online purchase through Lam Kie Yuen Tea Co Ltd's online platform (lkytea.com/%E7%B6%B2%E4%B8%8A%E8%B3%BC%E7%89%A9):
 - Customers can enjoy 20% discount upon online purchase of HK\$500 with promo code: DBS20
- 25. This offer is not applicable for "Collection Series" of Pu-Erh Tea Cakes.



Dim Dim Sin

- 26. From 15 January 2021 until 28 February 2021, Customers can enjoy the below offers upon online purchase through Dim Dim Sin's online platform (www.dimdimsin.com/app/web/) with promo code: #DDSDBS -
 - Offer 1: 10% discount on all seafood sets
 - Offer 2: Redeem Cosmopolitan Diva Sparkling Wine at special price HK\$88 (Original HK\$299)
 - Offer 3: Redeem 2 layer steam pot at special price at HK\$99 to purchase

Fresh Go

- 27. From 15 January to 30 June 2021, Customers can enjoy the below offers upon online purchase through Fresh Go's application (mmud3.app.link/web?fireglass_rsn=true):
 - Offer 1: a fish (Sabah Grouper) for free (weight around 1.5-2 catty) with minimum spending of HK\$1,000
- 28. Customer are required to contact FreshGo Customer Service's via WhatsApp: 9245 7893 to share their image of DBS Treasures ATM Card or Eminent Credit Card, order detail with promo code **FG888**for identification.

Boatatfoods

- 29. From 15 January until 31 March 2021, Customers can enjoy the below offers:
 - Offer 1: 5% off discount (include selected promotion items) at Boatat Foods Market (excluding the delivery service). For more store details, please refer to store website: boatatfood.com/pages.php?pageid=17
 - Offer 2: 10% off discount upon online purchase of HK\$650 with promo code : **DBS650** (include the delivery service) via Boatatfood's online platform (boatatfood.com)
- 30. Offer 1 is only accepted at store in BOATAT TRADING DEVELOPMENT (HONG KONG) LIMITED.
- 31. Customers are required to present DBS Treasures ATM Card or Eminent Credit Card as identification upon payment in store for Offer 1.

Remark

Eco-Greenergy

The terms and conditions of "Eco-Greenergy 10% off discount offer" can be found at Go.dbs.com/hk-tre-eoj8

Bare Necessities

The terms and conditions of "Bare Necessities 10% off discount offer" can be found at Go.dbs.com/hk-tre-eoj8



星展豐盛理財電郵通訊計劃(2021年1月)條款及細則 一般條款及細則

- 1. **星展豐盛理財電郵通訊計劃(2021年1月)**(「優惠」)只適用於星展銀行(香港)有限公司(「本行」)之星展豐盛理財客戶(「客戶」)並接收優惠資訊。
- 2. 除特別註明外,優惠期由 2021年1月15日至2021年12月31日(「優惠期」)。
- 3. 客戶在使用此優惠時必須仍然為星展豐盛理財客戶。
- 4. 所有產品及服務之優惠名額有限,先到先得,用完即止。
- 5. 載於此網頁的所有產品及服務的價格僅供參考之用,如有任何調整,恕不另行通知。
- 6. 本行並非產品/服務的供應商,載於此網頁的產品/服務資料、圖片或參考售價亦非由本行提供並 只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有任何查詢、申 索或投訴,應直接向有關商戶提出。本行對此不承擔任何責任。
- 7. 如果參與商戶拒絕提供優惠,銀行不會對客戶造成的任何損失承擔任何責任。
- 8. 本行及有關商戶可以修改本條款及細則及/或更改或終止優惠。本行及有關商戶的決定為最終決定。
- 9. 如有任何爭議,相關商戶保留最終決定權。
- 10. 優惠不得兌換現金或轉讓,且不可與其他推廣優惠同時使用
- 11. 如果客戶為非星展豐盛理財客戶,或者在促銷期間客戶濫用/不遵守條款及細則,客戶將不能享用優惠。銀行將不會受予客戶優惠,銀行將在不作通知下從客戶戶口扣除有關優惠的價值及/或採取行動以追討有關金額。
- 12. 如中、英文版本不一致,概以英文版本為準。



特訂條款及細則

雲耕一族

- 13. 由 2020 年 11 月 3 日至 2021 年 1 月 3 日,客戶可享以下折扣優惠:
 - 優惠一: 客戶可免費兌換迷你菜種植工具(原價:HKD220). 首 100 套免費, 先到先得, 送完即止。
 - 優惠二: 優惠一額滿後客戶可以優惠價 HKD120 購買迷你菜種植工具(只限 100 套),先到 先得。
- 14. 關於客戶次序的記錄, 本行有最終決定決定權。
- 15. 每位客戶只能享受以上優惠一次。

貓頭鷹照相館

- 16. 優惠期間,客戶可享以下折扣優惠:
 - 客戶可享個人簡歷,身份證,人像,情侶合照和全家福拍攝服務9折優惠
- 17. 拍攝前需要提前於貓頭鷹照相館網上平台(booking.owlphoto.com/city/hongkong)預約。
- 18. 優惠只適用於貓頭鷹照相館店舖使用。
- 19. 額外加選的底片需要另外收費。
- 20. 客戶到相關店鋪出示其星展豐盛理財之提款卡或 Eminent 信用卡以作身份鑑定。

養和堂

- 21. 由 2021年1月15日至2021年3月31日,客戶可享以下折扣優惠:
 - 客戶購買優惠券套裝可享 65 折優惠
- 22. 客戶必須在中填妥訂購表格(go.dbs.com/hk-tre-ywt), 然後經 WhatsApp 發送發送訂購表格到 93651552 或經電子郵件發送訂購表格到 info@yeungwootong.com。 如有查詢,請致電 2473 5368。

正官庄

- 23. 由 2021 年 1 月 15 日至 2021 年 2 月 28 日,客戶於**正官庄**網上平台 ckjhongkong.com/pages/dbscodepromotion)可享以下折扣優惠:
 - 客戶以正價購買 EVERYTIME 高麗蔘精、皇肝天、野櫻莓汁、紅石榴液及坐住瘦・蔘纖啫喱可享 75 折優惠,優惠碼: DBSPRO25。

林奇苑

- 24. 由 2021 年 1 月 15 日至 2021 年 4 月 30 日,客戶於**林奇苑**網上平台- (lkytea.com/%E7%B6%B2%E4%B8%8A%E8%B3%BC%E7%89%A9)可享以下折扣優惠:
 - 客戶網上消費滿 HK\$500 或以上可享 8 折優惠,優惠碼: DBS20
- 25. 此優惠不適用於「收藏系列」普洱茶餅。



點點鮮

- 26. 由 2021 年 1 月 15 日至 2 月 28 日,客戶於點點鮮海鮮速遞網頁(dimdimsin.com)以優惠碼#DDSDBS 可享以下折扣優惠:
 - 優惠 1: 訂購所有海鮮盛宴均可獲享 9 折優惠
 - 優惠 2:訂購任何海鮮盛宴均可以優惠價\$88 換取 Cosmopolitan Diva 香檳一支(原價價值 \$299)
 - 優惠 3:訂購任何海鮮盛宴均可以優惠價\$99 換取雙層蒸鍋一個(原價\$199)

鮮直送

- 27. 由 2021 年 01 月 15 日至 2021 年 6 月 30 日,客戶於**鮮直送應用程式** (mmud3.app.link/web?fireglass rsn=true)可享以下折扣優惠:
 - 優惠 1: 購買滿\$1000,即送沙巴躉一條(每條約1斤半至2斤)
- 28. 當使用優惠時,客戶通過 WhatsApp: +852 9245 7893 聯絡鮮直送客服人員出示驗證碼 "FG888" 及其星展豐盛理財之提款卡或 Eminent 信用卡以作身份鑑定。

寶達刺身海鮮食品

- 29. 由 2021 年 1 月 15 日至 3 月 31 日,客戶可享以下折扣優惠:
 - 優惠 1: 於寶達各分店享有 95 折優惠,不適用於送貨服務。
 - 優惠 2: 客戶於網店購物滿 HK\$650, 可享 9 折優惠, 可適用於送貨服務。優惠碼: DBS650
- 30. 優惠 1 只適用於寶達刺身海鮮食品店舗
- 31. 當使用優惠 1 時,客戶到相關店鋪需出示其星展豐盛理財之提款卡或 Eminent 信用卡以作身份鑑定。

備註

Bare Necessities

有關「Bare Necessities 9 折優惠」之條款及細則 ,請參閱 Go.dbs.com/hk-tre-eoj8

綠行俠

有關「緣行俠 9 折優惠」之條款及細則 ,請參閱 Go.dbs.com/hk-tre-eoj8